

TABLE OF CONTENTS

目 录

Optimal Scheduling Algorithm Based on Supply-Demand Relationship and Its Applications

(基于供需关系的优化调度算法及其应用)

J. XIA, W. Q. WU, H. Y. XU.....77

Reliability Assessment of Safe Driving Based on Multi-State Driving Environment

(基于多状态驾驶环境的安全驾驶可靠度评估)

K. SHI, Y. J. ZHANG, C. Y. SUN.....83

Building Real-Time Monitoring of Infectious Diseases and Corresponding Public Opinion Based on

Naive Bayesian Algorithm and Crowd Sensing

(基于朴素贝叶斯分类与群智感知实现对传染病与相应舆论的实时监控)

X. TANG, H. J. SHEN.....90

The Prediction of Effectiveness of Weapons and Combat Based on the Principle of

Maximum Entropy

(基于最大熵原理的武器作战效能预测研究)

L. MIAO.....101

Research on Supply Chain Pricing Game Considering Quality Level under Different

Business Objectives

(不同经营目标下考虑质量水平的供应链定价博弈研究)

A. M. LI, F. ZHANG.....107

Fast Searching on Convex Deltahedra

(凸三角多面体的快速搜索)

X. D. HAN.....119

Prediction and Analysis of Agricultural Products Logistics Demand in Beijing, Tianjin and Hebei

Based on Big Data

(基于大数据的京津冀农产品物流需求预测分析)

S. M. LI.....127

Analysis of Characteristics of Taxi Illegal Behavior

(出租车违法行为特征分析)

Q. YU, T. S. GAO, C. Z. ZHAO, H. ZHANG.....137